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5393 Sıyılı Bclediye Yasaslnın 20.maddcsi ul,arınca EKiM 2022 olağan Meclis
Toplantlsl 03.1[.2022 tırihinde aok oturum halinde toplanmışhr. 03,10.2022 tarihlİ
Mecli§ ToplantısInda Vildın UYSAt,, Erkan Küİşaı ERTÜRK haricİnde Tüm Betediye
Meclis Üyelerinin hazrr bulundukları görülmüştür.

2022 EKiM AYt oLAĞAN MEcLisi

BiRoL ARSLAN: Değerli meclis üyelcrim bizleri Kçez Belediyemiz sosyal medya
hesaplarımlzdan ve televizyonlan başında canlı yayında izleyen kı},İnetli hemşerilerim değerli
bürokratlarımız ve basınlmızrn güzidc temsilcileri sizlcri saygl ile sevgi ile selamlıyorum.
Cündemimize geçmeden öncc geçıiğimiz ayt kı§aca bir değerlendirerek başlamak istiyorum,
Kepez belcdiyesi ve Çocukluk Bizde Kalsın Demeği ile ortaklaşa geİçekleştirdiğimiz, Banşu
Öyküsünü Yazabilirmisin, Barışın Resmini Çizebilirmisin ödül törenini çocuklarımızla
birlikte halk kafede gerçekleştirdik. 5. Çanakkalc Tarım Fuan'nı birçok ilden 8elen üreticileİ
ve koopcratifçiler ile biılikte K€pez'de geİçekleştirdik. iyi tanmın ve çiftçilerimizin her
zarnan yanınızdayız. Eğitim hayah bolrunca Kepez'de yaşayan Dardanelspoİ formalarünı
terleten Milli takım futboI takımlmızın kaptanllkIannı yapan sayın Mehmet TOPAL ve sayln
Selçuk iNAN'ı misafiİ ettim nazik ziyaretIeri için kendilerine tekar teşekkür ediyorum,
Avnıpa Haraketli|ik haftası münasebeti ile kentsel haraketliliği teşük etmek akıllı ulaşım
çözümleri lehine daıranış değişikliğine davet eden bir farkındalık bulaştııma oluşturmak
adına kampanyadır, Kentlcri ve belediyeleri sürdüıülebilir ulaşım tedbiİler almaya
desteklemeye teşvik eden bir Avrupa girişimidir. Kcpcz Belediyesi olarak 3. kez katıldlğlmız
Türkiyc delegasyonu destekleri vc Türkiyc Bclcdiycler Birliği işbirliği ilc Avrupa ile
koordineli olarak hazırladığımız ve tülı dünyada aynı anda 16_22 EylüI ta.ihlcri araslnda
kutlanan A\Tupa haraketIilik haftasına özel biİçok ctkinlik ile kendimizde tbrkındalık yarattık.
Değerli meclis üyesi arkadaşlarım geçliğimiz ay zabıta ve itfaiye hafiasıydı ve
müdürlüklerimizi ziyaret edeıek onların haftalarınl kutladlm. Emcklcri Vc özverili
çahşmalarından dolay itf'aiye Müdürlüğümüze ve Zabıta Müdürlüğümüzc de teşekİür
ediyorum. Malumumuz kentimizin süper amatöl takımı Kepez sporu birlik ve dayanışma
gecesi vardı oraya katıldım çrık keyifli bir gcccydi. Bu gecef hazırlayan Kcpcz spor başkanı
ve yönetim kuİuluıra teŞekkürlerimi sunuyorum ve sezonda başIadl futbol sczonu da başladı.
Kepez sporumuza baş anlar d|liyoruııldegerli mcclis üyesi arkadaşlanm 2022 Yılı Ekim Ayı
Olagan Mec|is ıoplanhmtzı açı;ıor 5aşınlı bir mcclis diIiyoıum. Bugiln aramızda 2 belediye
meclis üycmiz bı.-ılunamıyor /o;ün işlerini dolayısıyla mazerct bildirmişler Sayn VildanIJ
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UYSAL, Sayın Erkan Kürşaı ERTÜRK mazeretleri kabulünü oylarlnıza sunuyorum. Kabul
edenler? Oy biıliği iIe kabul edilmiştiı. Teşekkiiı ediyorum.2022 yılı Eylül Ay Olağan
Meclis TopIantısı tuıanaklart e-posta yolu ile hesaplarınıza göndeıildi tutanakIarda maddi ya
da başka bir hata var mt eğer yoksa tutanaklan okundu olarak kabul edelim mi? AKP, İYi
Parti, cHP o halde tutanakların okundu olarak kabul edilmesini oylarınıza sunuyoıum kabı.ıI

edenleı? oy birliği ile kabul edilmiştir. TeşekJ<ür ediyorum. cündemimize geçiyoruz,
Gündemimizi okumak üzere sözü Sayın Sevim ÖzTÜRK AYGÖREN,

sEviM öZTüRK AYGÖREN: cündem

l- insan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü cörev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliğinde
değişiklik yapılması hususunun görüşülmcsi,

2_ Kcpez Belediyesi l«eş Yönetmeliğinde değişiklik yapıImasl hususunun görüşülmcsi,
3- Belediyemiz Mecli§inin 03.08.2022 tai,h \e 2022195 sayılı karannda değişiklik

},apllması husu:\unun 8örüşüImesi.
,{- Kepcz Spor Kulübü Derneği'ne nakdi yardım yapılması hususunun görüşülmesi,
5- Belediyemiz Meclisinin 0I.09,2022 tarih ve 20221109 sayfi karan ile lmar

Komisyonuna sevk edilen, 280 Ada, l Parselde kayıtlı taşınmazın l/5000 ölçekli
Nazım İmar Plan Tadilatı hususunun görüşülmesi,

6- Belediyemiz Meclisinin 0|.O9.2022 taih ve 2022/|1O saylı karan ile İmar
Komisyonuna sevk edilen, 280 Ada, l Paİselde kayıtlı taşınmazln l/l000 ölçckli
Uygulama İmaİ Plan Tadilatı hususunun görüşülmesi,

7_ Belediyemiz imar ve Şehiıcilik Müdürlüğü Göıev, Yetki ve Çallşma Yönetrneliğinde
değişiklik yapılması hu§usunun görüşülmesi,

8- Asansör Periyodik Kontrol Yönetmeliği ve Asansö. Periyodik Kontıolleri için
Yetkilcndirilecek A Tipi Muayene Kuruluşlarına Dair Tebıiğ gereğince, asansörlerin
periyodik kontrolleri hakktnda yeni p.otokolün imzalanması için Belediye Başkanna
yetki verilmcsi hususunun görüşülmesi,

9- Belediyemiz Mcclisinin 2022 yılı Kasım aylnda yapacağı toplantlnın ıarihinin vc
yerinin belirlenmesi hususunun görüşülmesi,

l0- Kapanlş. Arz ederim.

BİROL ARSLAN| Teşekkür e<terim

lüttbn, katip üyemiz.
sevim hanlm bir önergemiz var onu da Burçin bey

BURÇİN soYSAL; Önerge. Meclis Başkanıığlna. Belediyemiz hukuk işleıinin düa sağhkll
yürütülebilmesi ve ıakibi amaclyla danışmarıJık, awkatlük hizmet allmı yapılması için 03 Eylül 2022
tarih ve 31942 say|lı Resmi Gazetede yaymlanan Awkaıhk Asgari Ücret Tarifesinde belinilen
hüL.timler çerçevesinde sözleşme yapılması için Belediye Başkan|na yeıki Verilmesi hususunda,
Belcdiyemiz Mcclisinde görüşülerek bir kaİar al|nmas|nı arz ederim. o3,Io.2022 Birol ARSLAN
Belediye Başkanı

BİRoL ARSLAN: Teşekkür ederim, Öncrgenin gündemimize ılünmıslnt oylarınıza
sunuyorum. Kabul cdenler? Oy birliği ile kabul cdilmiştir. Tcşekkür ederim. Cündcmimize
geçiyoruz.

cündcmimizin !. Madd€si, İnsan Kayrıaklan ve Eğitim Müdürlüğü cörev Yetki ve Çallşma

"o",i7"}9*n'riklik 
yapllması hususunun gdrüşülmesi, Buüuİun.



YILMAz ÜzDENı Bilgi verdi.

BiRoL ARsLAN: Evet bilgilendirme yapar mıslnız YıJmaz bcy.

YtLMAz ÜzDEN: Bilgi verdi.

BİRoL ARSLANi Evet teşekkiir ederim, Doğe.li meclis üyesi arkadaşlanm biliyorsunuz
Belediyemize ait iki tane kreşimiz var ve o iki kreşimizin soıumluluklan Ağustos ayna kadar
Kü]lür Müdürlüğümüzdeydi. ArkadaşIanmız orda iş bölümü yaptılaf ve iki kıeşimizin
sorumluluğu aıtık İnsan Kaynaklan Müdürlüğüne geçti. o yardımlaşmalan için de
bürokratlarümıza teşekkür ediyoıum. Şimdi o iki h-eşin Kültür Müdürlüğündgn alınıp Çalışma
Yönetmeliğinden altnıp İnsan Kayıaklanna verilmesi konu bu görüş beyan etmek isteyen
arkadaşüm var mı? O haIde oylamaya geçiyo.uz. Giindemimizin l. Maddesinde bunu
komisyona scvk edeceğiz tabi orada Komisyon bunu Çahşma Yönetmeliği inceleme
Konıisyonuna sevk edeceğiz, o halde Çalışma Yönetmeliği inceleme Komisyonuna
Gündemimizin 1. Maddesinin sevkini oylarınıza sunuyonım. Kabul cdenleİ? oy bidiği ile
kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Cündcmimizin 2, Maddcsi, Kepez Bclediyesi KJeş
Yönctmeliğinde değişiklik yapılmasl hususunırn görüşülmesi.

YıLMAz ÜZDEN: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN| Teşekkür ediyorum buda aynı yine Krcş Yönetmeliğini değiştirilmesi
yine buna da Çalışma Yönetmeliği inceleme Komisyonuna sevk edeceğiz. Görüş beyan etmek
isteycn arkadaşım var mı? O halde oylamaya gcçiyorum. Ciindemimizin 2. Maddesini
Çalışma Yönetmeliği İnceleme Komisyonuna sevkini oylannıza sunuyorum. Kabul edenler?
oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkiir cderim. Gü.demimizin 3. Maddesi Belediyemiz
Meolisinin 03.08,2022 laih 2022195 sayılı kararında değişiklik yaptlması hususunun
görüŞülmesi.

Y|LMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Teşekkür ediyorum Yılmaz bey. Arkadaşlar herhangi bir görüş beyan
etmek isteyen vaı mı'l Biliyorsunuz Ağustos MecIisinde biz itt'aiye vc zabıta personellerinin
maklu üc.ellcrini oylamışhk orada larih de hata olmuş onu düzeItiyoruz var mı bizde bir
önccki almış olduğı.ımuz mecliste 01.07. olarak esasında 07.07. olması gerekiyor o halde
Gündemimizin 3. Maddesini tarih düzeltilmesini oylannıza sunuyorum 07.07. ola.ak
düzeltilmesini oylannıza sunuyorum. Kabul edenler? oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür
ederim. Gündemimizin 4. Maddesi Kcpez Spor Kulübü Demeğine nakdi yardım yapılması
hususunun görüşülmesi,

özGÜR KoYUNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Teşekkü. edcrim Özgür bcy, Evct, Kepez spor Kulübünün
Bclcdiyemizden nakdi yaıdım talebi vardı, Özgür beyin de ifade ettiğı gibi 202l yılı iller
Bankası paylannın l000'de l2'si kadar yardım yapabiIiyoruz. Bu rakamda aıkadaşlar 43l bin
972 lira ama bu güne kadaf yaklaştk 78_,bih liratık malzeme almışız. 2022 yılı içinde. Yaklaşık
35.1-]54 bın lira cıvarlnda bir şeyIefkalmtş dcmi yapılabilecek 353 bin 322 liralık bir daha
Ya,abilirizönerinizv'i;2'"'"' 
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SERKAN KALE: Daha yukarı verebiliyorsak,

BiRoL ARSLAN: Hayır veremeyiz o yasa 353 vermeyelim a*adaşlar 353 vcımeyelim.

Çünkü o kü§uratlan aşanZ sonra slküntı değil 350 bin maksimum düz yapallm,

sERKAN KALEl Tamam yapal!m. olur,

BiRoL ARSLAN: Düz yapalım yoksa 353 yapanz orda biİ hata olur sonra geri dönmcsin
düz 350 bin lira olaıak Serkan bcyin önerisi kabul çden var mı arkadaşlar maksimum. o halde
oylannıza sunuyorum Kepez Spora nakdi yardüm 350 bin iira olarak verilmesini oylannlza
sunuyonım, Kabul edenler? oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkür ediyorum. Gündemimizin
5. Maddesi Belediyemiz Meclisinin 01.09,2022 tai.hli 2O22l|09 saylı kararı ile İmar
Komisyonuna sevk edilcn 280 Ada l Parscl'de kayıtl] taşınmazın l/5000 ölçekli Nazım lmar
Planü Tadilatı hususunun 8örüşülmesi.

sEviM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kepez Belediye Meclisinin 01.09.2022 laAh 2o22/log
sayılı karaıı ilc İmar Komisyonuna havale edilen 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği
dosyası incelcnmiş olup, onaylı l/5000 ö|çek|i Nazım İmar Planında yapılan inceleme ile s6z
konu§u taşınmazın bir kısmınln günü birlik tesis alanl kullanımında bir kısmını da yerleşik
konul alanı kullanımında kaldığı tespit edilmiş ve yeni düzenleme ile otel alanl kullanımlnda
ycniden düzcnlcndiği görülmüşıür. Plan delişiklıği ılc ılglli Il Küllür ve Turizm Müdür|üğü
iIc Çanakkalc Kültür Varlıklannı Koruma BöI8e Kurulu Müdürlüğü'nc vc Çevre Şehircilik ve
ikhn DeğiŞikıiği iı Müdürlüğü'nc 8örüŞ sorulmuş olup, görüş yazılan beklerıdiğinden
konunun İmar ve Şehiıcilik Komisyonunda kalmasına, 3l94 saylı imar Kanunu 8/b
Maddesine istinaden oy birliği ile karar verilmiştir. Belediye Meclisine arz olunur.
14.09.2o22 alz, edeim.

BiRoL ARSLAN| Teşekkiir ede.im. Değerli meçlis üyesi arkadaşlanm burası Elmall
Bahçe'nin olduğu yer, Eylül Meclisinde İmar Komisyonu'na göndermiştik. lmar
Komisyonumuz kurum giirüşlerine başwrdu. Kurum görüşlerinden henüz cevaplaı gelmcdiği
için komisyonda kalması ile ilgili oy birliği ile bir kaİar aldı. imar Komisyonu, komisyonda
kalmasını İmaı Komisyonunun belirttiği şekliylc kalmaslnü bizde istiyoruz bu konuda görüş
beyan etmek isteyen arkadaşım var ml? o halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin 5,
Maddesi İmar Komisyonundan gcldiği şekliylc komisyonda kalmasını kabul edenler? Oy
birligi ile kabul edilmiştir teşekkür ederim. Gündemimizin 6. Maddesi, Belediyemiz
Mcclisinin 0I.09.2022 ta.ih ve 2022ll l0 sayılı kararı ılc Imıu Komisyonuna scvk edilen 2tj0
Ada, l Parsel'de kayıt]l laşınmazln l/l000 ijIçckli uygulama imar Plan Tadilatı hususunun
giirüşülmesi yinc burası da a},nı yer değiI mi? Var mı onunla ilgili'l

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kepez Belediye MecIisinin o1.og.2022 tarih Ve 2022lll0
sayılı kararı ile İmar Komisyonuna havale edilen l/IO00 ölçckli Uygulama imar Plan
Değişikliği dosyası incelenmiş olup, onaylı l/l000 ölçekli Uygulama imar Plan'larında
yapılan inceleme ile söz konusu laşınmazın bir kısmını çekme mesafeleri içerisinde emsal
0.20 yükseklik 4.50 asma kat kullanımında ve 5.50 metre yapılaşma koşulu ilc günü birlik
lesis alanı kullanımında bir kısmınln da çekme mesal'eleri içinde iki kat task:o.20 kaks:0.40
yapıIaşma koşulu ile yerleşik konut alanı kullanımında kaldlğl tcspit cdilmiş ve yeni
düzenleme ilc yükseklik 6.50 metre cmsal 0.40 yapllaşma koşulu ile otel alanı kullanlmında
yenidcn düzcnleİdiği/8öfii+müşıür. Plan değişikJiği ile i]gili il Kültür ve Turizm Müdürlüğüln,\&



ile Çanakkale Kültiir Varlıklannı Koruma Bölge Kurulu Müdürlü$i'ne ve Çevre ŞehirciIik ve

iklim Değişikliği Müdiirlüğü'ne görüş sorulmuş olup göıüş yazllan beklendiğinden konunun
İmar ve Şehircilik Komisyonun'da kalmasına,3l94 sayılı İmar Planı 8-b Maddesi istinaden
oy birliği ile karar verilmiştir. Belediye meclisine arz olunu. 14.o9.2022

BiRoL ARSLAN: Teşekkür ederim Sevim hanım. Yine gündemimizin 6. Maddesi
t/l000'liği komisyon imar Komisyonumuz komisyonda kalmasıyla ilgili bir oy birliği ile
a]mlş olduğtı karar var. Görüş bcyan etmek isteyen arkadaşım var mı? o halde oyiamaya
geçiyorum. Gündemimizin 6. Maddesi'nin komisyonda kalmasını kabul edenıer? oy birliği
ile kabul edilmiştir teşekkür edeİim. cündemimizin 7. Maddesi, Bclediyemiz imar ve

Şehircilik Müdürlüğü Görev Yetki ve Çalışma Yönetmeliğinde değişiklik yapılması
hususunun görüşülmesi.

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: t-ütfen.

MÜJGAN ÜNLÜ, Bitgi veİdi.

BiRoL ARsLAN: Haziran meclisimiz.

MÜJGAN ÜNLÜ| Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Bakanllkttın gcldiği Şekliyle bircbir düzenleyerek evet var mı Müjgan
Hanlma sorumuz ya da 8örüş beyan ctmek isteyen arkadaşlmız o halde oylamcya geçiyoruz
arkadaşlar. Gündemimizin 7. Maddesi, Bakanlıktan geldiği şekliyle kabulünü oylannıza
sunuyorum. Kabul edenIcr? Oy birtiği ile kabul edilmiştir, Teşekkür ediyorum.
Gündeınimizin 8. Maddesi, Asansör Periyodik Kontrol Yönetmeliği ve Asansör Periyodik
Kontrolleri için Yetkilendirilecek A Tipi Muayene Kuruluşlanna Dai. Tebliğ gereğince
asansörleıin periyodik kontrolleri hakklnda yeni pıotokol imzalanması için Belediye
Başkanına yetki verilmesi hususunun görüşülmesi.

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi veldi.

BİROL ARSLAN| so.unuz var mı görüş beyan etmek isteyen arkadaşım o halde oylamaya
geçiyoruz arkadaşlar. Gündemimizin 8, Maddesi Çanakkalc Makina Mühendisliği ile 2 yllık
söz]cşme yapmaya Belediye Başkanına şahsıma yetki verilmesine oylamaya sunuyorum kabul
edenlcr'] Oy birliği ile kabul edilmiştir, Teşekkür ederim. Gündemimizin 9, Maddesi.
Belediyemiz Meclisinin 2022 yılı Kasım aylnda yapacağı toplanhnln tarihinin ve ycrinin
belirleruıesi hususunun görüşüImesi buprun lütfen.

MEHMET BOYRACIı Bilgi veıdi.

BiRoL ARSLAN: Arkadaşlar 2 Kasım Çarşamba bürokratlar herkes duydu mu? o halde
§aat öneriniz vaı mı? Al,rıı saat o halde oyJamaya geçiyorum 2022 Yıll Kasım Meclisinin 2
Kasım Çarşamba günü saaı:l4.Oo'de yine burada Turhan Mildon tesisinde yapılmasını
oylarınıza sunuyoıum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabuI edilmiştir. Teşekkür ediyoıum. Bir
önergemiz var önergemize 8eçiyoruz Meclis Başkanlığına Belediyemiz Hukuk lşleıinin daha
sağlıklt yürüıülebilmcsi te ıekıbi amarırla danüşmanlık avukatlık hizmetinin hizmet alımı
yapllması için U] EylüI 2021 laflh 4 3lg42 saylh Resmi cazete'de yaylnlanan Avukatl]k-\/
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Asgari Ücret tarifesinde belirlenen hükümler çerçevcsinde sözleşmc yapllması için Belediye
Ba§kanına yetki verilmesi hususunda Belediyemiz Meclisinde görüşülerek bir karar
aIınınaslnl arz ederim. 03.10.2022 Birol ARSLAN Bclediye Başkanı. Değerli meclis üyesi
arkadaşlanm her yl biliyorsunuz awkatltk Belediyemiz awkatlanyla sözleşme imzalıyoruz.
Bununla ilgili ücret tarifesini ylbaşında esasında belirlcmiştik. 4.255 TL.'yi aşmıyordu Resmi
Gazete'de yaytnlanmıştı ama 8elen zamlarla ilgili resmi 8azetede yeni bi, ücretle yayınlandl.
Bu ücret de 03 Eyftl2022 tarih ve 3 t942 sayIı Resmi Gazete'de yaylnlandı ve bu da 8.300
TL. olarak burada bir güncellcme var. Bunu isteİ kabı.ıl ederiz 8.300 lirayı yada aynı ücretten
yıl başüna kadaİ yeni taril'edc dcvam edcr aına 4.255 1'L. idi yıl başındaki ücrct bende bunun
8.]00 TL. Rcsmi Gazete'dc yayünlandığl Şekle gctirilmesini öneriyorum. Görüş beyan etmek
islcyen var mı'l O halde oylannıza sunuyorum Öncrgcnin 8 ]00 TL. Rcsmi Gazete'de
yayınlandlgl şekliyle kabulünü oylartnıza sunuyorum. Kabul edenler? oy birliği ile kabul
edilmişti.. TeşekküI ederim. Değerli Mcclis Üyesi arkadaşIarım kısa bir meclis bu ay
aldığımız kararların Kepezimize hayrlı olmasın diliyorum herkese sağlıklı günler diliyorum
havlrll olsun. 03.|o.2o22

/.---7p-
-/ BlRoL ARSLAN

BELEDiYE BAŞKANI
BURÇİN SOYSAL
MECLİS KATiBi

SEViM ÖZÜK AYCÖREN
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